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Ír4sbelf vülaszt igénylri kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnók Asszony!

„Mennyi gabona került exportra az idei ,évben?-" cíim el a Házszabály 9I . §-a
alapján írásbeli választ igénylő kérdés kívánok benyújtani

Dr. Németh Imre
fáldművelésügyi és vidékfejlesztési miniszternek.

Tisztelt Miniszter úr!

Az idei gabonatermés elhelyezése súlyos probléma Ezértfontos annak
ismerete, hogy mennyi gabona került exportra az idei évben?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2004. augusztus 10 .
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